
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 16. november 

Kl. 17.30-20.00 

Møde nr.: 3 

Mødeleder: 

Fraværende: Simon (er på studietur til Holland m DSFI vedr 

specialområdet), Robert, Ann-Christin, Olivia, Victoria, Christian, 

Simon B 

Gæster: 

 

 

 (B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering   

Tids- 

punkt 

Dagsordenspunkt Bilag Forberedelse Ansvarlig 

 Velkomst og godkendelse af dagsorden (B)    

17.30- 
17.35 

   Mikkel 

 Nyt fra elevrådet (D) 

 
   

17.35- 
17.50 

 Ikke tilstede til mødet   Overvej om der er 
noget særligt, vi vil 
spørge eleverne om! 

Eleverne 

 Afgangskarakterer (D)    

17.50- 
18.15 

Bilag kommer på mødet 
 

  Bjarke 

Mikkel Frederiksen  Formand 
Ann Christin Rødal Mahrt  Næstformand 

Vakant (Christine)  Forældresup.. 

Lars Pedersen   Forældrerep.     
Simon B. Christensen  Forældrerep. 
Vakant (Ann Lee)  Forældresup.        
Robert H. Kauffmann  Forældrerep  
Vakant (Jesper)  Forældrerep. 
Karen Kyndesen Quinlan  Forældrerep. 
Christian Holm Donatzky   Byråds rep. 
Emilie Fosselius  Med.arb.rep. 
Anne Jørgensen  Med.arb.rep. 
Victoria   Elevrep. 8A 
Olivia W. Bendtsen  Elevrep. 8A 
Vakant (Preben M)  Eksternt medlem 
Vakant (Pernille K)  Eksternt medlem 
Simon Svenstrup  Skoleleder 
Bjarke Krøll Willemoes  Viceskoleleder 



Referat: 
Generelt fald på karakterer på landsplan. Hornbæk Skole har ikke oplevet det 
store fald i karakterer.  

Hornbæk Skole ligger rigtig godt i forhold til de andre skoler i Helsingør.   
 
Har klaret det godt i forhold den Socio-økonomisk reference, og Hornbæk 
Skole har præsteret 0,4 over det forventelige. 
Bjarke orienterede om de generelle tendenser i karakterudviklingen og årets 
resultater.   
 
Ressourcecenteret / PLC kigger nu nærmere på data i forhold til eventuelle 
kommende indsatser på data af karakterene.  
 
Oplever et lidt større spænd mellem drenge og piger end på landsplan. 

 Forretningsorden (B)    

18.15- 
18.25 

Forslag til justering fra Simon S og Mikkel. 
Bilag kommer på mødet. 

Referat: 
Den skal revideres en gang om året. 4 punkter til ændringsforslag blev 
gennemgået og revideret. Den revidererede forretningsorden bliver sendt ud 
til bestyrelsen. Denne bliver også opdateret på skolens hjemmeside. 

  Mikkel 
Simon S 

 Bestyrelsens principper (O)    

18.25– 
18.50 
 

Arbejdsgruppe Digital dannelse mv.: Mikkel, Jesper og Karen, Simon S, Maria 
Damlund. 
Dato for ’højskole-arrangement aftales’ 
 
Referat: 
Karen er i fuld en gang med at undersøge fordragsholder: Børns vilkår: 
Imran fra undervisningsministeriet kan komme.  
 
Dette Højskolearrangement afholdes sammen med kontaktforældremøde i 

januar: 24. januar kl. 17.00-19.00  (ca sidste halve time 
kontaktforældremøde) 
 
Karen sender et bud ud til invitation og sender den til Simon og Mikkel. 
 

Arbejdsgruppe skole/hjem meddelesesbog: Karen, Simon, Birger, Jeanette. 
 
 

  
 

Mikkel 



Referat: 
Nyt møde i januar med input fra personale. 
Dette input bliver et punkt der kommer på dagsorden til lærermøde, 

fasemøde eller koordinatermøde i december/ start januar. Emilie tager det 
med. 

 Pause    

18.50- 

19.00 

    

 Forældreinddragelse (B)    

19.00-
19.20 

Afholdelse af et orienteringsmøde for interesserede i SB – som forvarsel til et 
egentligt suppleringsvalg: Dato og indhold 
Afklaring af eventuelle arbejdsgrupper – faste og ad hoc: 
Referat: 
Ideer til arbejdsgrupper: 
- Digital dannelse 
- Trafik arbejdsgruppe 
- Trivsel 

- Skolehjem samarbejdet  
 
7 forældre har vist interesse for skolebestyrelsen  
 
Afholder et informationsmøde med særlig invitation til de 7 forældre der har 

vist interesse samt en invitation til alle forældre.  
Mikkel sender invitation ud til de 7 forældre. 
Simon/Mette sender ud til at alle forældre. 
 
Mikkel planlægger selve mødet. 
 
DATO: 12/12 tidpunkt 17.00-18.00 

 

  Mikkel 

 Økonomi (O)    

19.20- 
19.30 

Status på skolens økonomi 

Der har været gennemgang med ØE og DSFI. De havde ingen nye 

bemærkninger til økonomien. 
 SFO forventer et lille mindreforbrug 
 Besparelser på PUK som konsekvens af kommunal genåbning af 

budget  

  SI 



 Fortsat et forventet merforbrug på skoleområdet ift segregerede 
elever/specialområdet. 

 Der er afholdt budgetmøder med forpersonen for de enkelte 

fagområder på skolen. Her blev også nævnt, at det ville være relevant 

at se på økonomi til PBL-projekter / det tværfaglige i næste års budget.  

 

 Nyt fra medarbejdere (O)    

19.20- 
19.30 

Fase 1 er i gang med en process omkring "Det gode frikvarter"   Anne 
Emilie 

 Nyt fra ledelsen (O)    

19.30- 
19.45 

 Nyt udeområde: Blevet taget godt imod. Til foråret bliver der lavet 
underlag samt maling (tal, bogstaver) 

 Informationsmøde ny 0. årgang: den 22. november 
 Alle børn starter til næste år på distriktsskolen. Ingen henvisning 

til fx H, J og D klasserne. 
 Deltagelse i forsøg med afgangsprøver i tysk/fransk: Forsøg med 

gruppeprøve. En prøve ligesom naturfagsprøven. Lærerne ville 
gerne afprøve dette. Forsøget løber både sommer 24 -og 25. 

 Morgensamling vi har afholdt 3 indtil videre - det går godt. 
 Personale: MD stopper 
 Pædagoger SFO, Naturfagslærer / vejleder – opslag 

 Virksomhedssamarbejde – matchmaking d. 23/11 LEAPS 
 Projektforløb netop nu: 6. til 9. klasse valgprojekter på tværs af 

årgangene. 

 Fase 2: Tiltag i forhold til Nikotinprodukter, energidrikke m.m 
bliver man ringet hjem og forældrene bliver inddraget. Forældrene 

møder ind med det pågældende barn dagen efter på skolen til en 

samtale. 

  SI 

 Nyt fra Formand (O)    

19.45- 
19.50 

Igangsætning af ’Forældrekatalog’ 

 
Hvor alle forældre kan byde ind, med hvad de kan bidrage med til 
undervisningen og vores projekter. Mikkel sætter dette i værk. Forslag til 
dette: Under indskrivning til skolen. 

  Mikkel 

 Evt. (D)    

19.50- 

19.55 

Høring om lukkedage – frist 1. dec. 

 
Bestyrelsen går med forslag 1: Simon sender ud og A-MED skal høres. 

   



 

 Opsamling på mødet (D)    

19.55- 
20.00 

Punkt til kommende bestyrelsemøde:  
- I forhold højt begavede elever: Screening m.m. 
- Information og planlægning af højskolearrangement. 

  Mikkel 

 

 

Forslag til kommende punkter 

- Eksterne medlemmer vi skal tage stilling 

- Kontaktforældremøde fx tema digital dannelse 

- Overgange mellem børnehave/skole, Og mellem SFO og PUK 

- digital dannelse 

- Forslag til tema ”højskoleaften” fx digitale medier 

- Forslag om velkomstpakke for nye forældre (Karen) 

- eks 

- Lektielæsning, hvordan og hvor meget og feedback. (til drøftelse i bestyrelsen, medarbejdergruppen – evt til et senere 

kontaktforældremøde/højskoleaften?) 

 

Referent/ Emilie 


